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 Tid Tisdagen den 24 september 2019 kl. 17:30 – 18:05 
   

 Plats Kristallen, Hantverkargatan 3D 
   

 Justerat Måndagen den 30 september 2019 §§ 1-3, 5, 7, 9-12 

Omedelbar justering av §§ 4, 6, 8  tisdagen den 24 

september 

 

 

 

  

Johan Fälldin                                                                  Tobias Johansson  

  

Närvarande  

 Beslutande ledamöter: 

 Johan Fälldin (C), ordföranden 

Tobias Johansson (V), vice ordföranden   

                 

Bo Sundin (M)   

Hugo Laigar (M) 

Daniele Fava (L)   

Minna Thullberg (MP) 

Nike Örbrink (KD) 

Alexander Ojanne (S) 

Suhur Salahyusuf (S) 

Ulla Sjöbergh (S) 

  

 Tjänstgörande ersättare: 

Lina Hultman (V)                                                                    för Vakant (V)  

 
Ersättare: 

Mikael Sundin (M) 

Karin Franck (M)    

Billy Östh (M) 

Camilla Bergman (L)                                                      

Michaela Kotschack Thurn (MP) 

Elin Larsson (C)                                                                                                                                                                                                         

Nahman Hanna (S)  

Sandra Zuniga Michel (S)                                                                                                                                                                                                                                                

   

 
Tjänstemän: 

 Förvaltningschefen Marina Högland, Peter Ahlström, Sophie Dahlberg, 

nämndsekreterare Marie Norrberg, Susanne Olsson, Robert Sköld samt 

personalföreträdare Hans Eriksson och Malin Appelquist. 
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§ 12 
Övrigt 
A. Skrivelse från Johan Fälldin (C), Bo Sundin m.fl. (M), Daniele 
Fava (L), Minna Thullberg (MP), och Nike Örbrink (KD): 
Skrivelse om vinterfotboll 
Det är viktigt att barn och unga har möjlighet till idrott under hela 
året. Utvecklingen inom fotbollen har lett till en ökad efterfrågan 
på tillgång till stadens anläggningar också vintertid. Detta är 
något som gör att staden behöver agera. Blir det en för lång 
paus mellan säsongerna finns risken att barn och unga hoppar 
av och att de under stora delar av året blir stillasittande. Därför 
är det viktigt att fotbollsföreningarna har möjlighet till verksamhet 
även under vinterhalvåret och vi ser att intresset för vinterfotboll 
ökar för varje år.  
 
Med anledning av den oro som funnits hos flera fotbollsklubbar 
inför fördelningen av tider för vinterfotboll för säsongen 2019-
2020 ser vi ett behov att ta fram en fördelningsprincip för att på 
ett rättvist och jämställt sätt fördela tiderna utanför säsong. Det 
är viktigt för föreningarna att det finns en tydlighet och 
transparens i hur tiderna på våra idrottsanläggningar fördelas 
även vintertid. Det är också viktigt att fördelningen sker i dialog 
med föreningarna och Stockholms fotbollförbund.  
 
Därför uppdrar vi till Idrottsförvaltningen att: 
 

1. Ta fram en fördelningsprincip för fördelning av tider 
utanför säsong. 

2. Fördela den kommande vinterns tider i dialog med 
föreningarna och fotbollförbundet, prioritera barn och 
unga på de snöröjda planerna samt erbjuda utvalda tider 
på de uppvärmda planerna 

3. Om möjlig snöröja Kristinebergs BP under 28 oktober 
2019–29 mars 2020 och om det inte är möjligt hitta en 
lämplig ersättning som ska snöröjas under samma 
period. 

 
Beslut 
Nämnden beslutar att överlämna skrivelsen till förvaltningen för 
beredning. 
 
 
B. Angående vinterfotbollen informerar förvaltningen att vi i år 
har fler snöröjda planer än någonsin. Förvaltningen har tidigare 
haft avtal med Hammarby på Kanalplan och med BP på Grimsta,  
 
där Hammarby driftar helt själva och förvaltningen tidigare driftat 
delvis på Grimsta men nu tagit över och driftar helt och hållet 
vilket gör att vi lägger bokningarna centralt och lyfter in det i vår 
ordinarie fördelning. Tidigare hade föreningarna avtal som gjorde 
att de bokade planer själva.  
Vi ser också att de matchbokningar som ligger vintertid ofta blir 
avbokade på framförallt helgerna, vilket gör att vi måste hitta ett 
sätt att ha en högre beläggning. Förvaltningen har dialog och  
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möten med föreningarna för att gå igenom förutsättningarna och 
få till en bra fördelning denna vinter. 
 
C. Ersättare Bo Sundin (M) framförde synpunkter till 
förvaltningen angående att inga fotbollsplaner i Järvaområdet 
snöröjs samt att det är väldigt underdimensionerat då västerort 
endast har 5 stycken fotbollsplaner totalt och söderort har 8 
stycken planer. 
 
D. Ledamot Alexander Ojanne (S) framförde synpunkter på att 
låta idrottssäsongerna överlappa varandra vilket leder till att barn 
och ungdomar oftast inte börjar med en annan idrott. Det är då 
bättre att ha kortare säsonger för att öka möjligheten till 
utövande av fler idrotter. 
 
E. Ledamot Alexander Ojanne (S) har träffat föräldrar till barn 
med Downs syndrom som idrottar som har hört att det pågår 
något samråd mellan kommuner i Stockholms län om att hitta ett 
bidragsfinansieringssystem som gör det möjligt för de här barnen 
att kunna idrotta i en grannkommun som passar just denna 
verksamhet. Frågan ställdes om detta är ett arbete som pågår 
och vart vi ligger i processen. 
Förvaltningen svarar att detta handlar om Beckomberga sim- 
och idrottshall som genom åren fungerat som en samlingsplats 
för många personer med funktionsnedsättning. Några föreningar 
som är verksamma i anläggningen uppfyller inte 
idrottsnämndens regler för nolltaxa avseende 50 %-regeln (minst 
hälften av medlemmarna skrivna i hemkommunen) och får därför 
boka till fullt pris. Förvaltningen har talat med de berörda 
föreningarna samt hemkommunerna och kommit överens om en 
modell som innebär att hemkommunerna ger stöd till 
föreningarna motsvarande bokningskostnaderna. Detta är 
mycket positivt då parasport är en prioriterad verksamhet. 
Beckomberga kan därmed betraktas som en regional anläggning 
även om det inte har formaliserats med avtal mellan berörda 
kommuner. 
 
 
 
 
 
Vid protokollet 
 
Marie Norrberg 
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